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ΕΡΩΤΗΣΗ 
 
 

Αθήνα, 29 Ιουλίου 2024 
 

 
 
Προς: τον Υπουργό Υγείας κ. Σπυρίδωνα – Άδωνι Γεωργιάδη 

Θέμα: «Τι γίνεται με την ανέγερση νέου Αντικαρκινικού Νοσοκομείου 
Θεσσαλονίκης;» 

 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 

Η ανέγερση του Νέου Αντικαρκινικού Νοσοκομείου Θεσσαλονίκης αποτέλεσε 

δέσμευση του Πρωθυπουργού κ. Κυριάκου Μητσοτάκη, από το βήμα της 85ης 

Διεθνούς Έκθεσης Θεσσαλονίκης  ήδη  (!!) από τον Σεπτέμβριο 2021.   

Μάλιστα στις 02.07.2022, ο τότε Υφυπουργός Άμυνας κ. Νικόλαος Χαρδαλιάς 

σε επίσκεψή του στη Θεσσαλονίκη, ανακοίνωσε τη χωροθέτηση του Νέου 

Ογκολογικού Νοσοκομείου Θεσσαλονίκης, σε έκταση εντός του πρώην Στρατοπέδου 

«Καρατάσιου» έναντι του Νοσοκομείου «Παπαγεωργίου» και του «424 ΓΣΝΘ». 

Ο Πρωθυπουργός στις 10.04.2023, επισκεπτόμενος το πρώην στρατόπεδο 

«Καρατάσιου», αναφέρθηκε -και δικαίως- στην αναγκαιότητα της δημιουργίας του 

Νέου Αντικαρκινικού Νοσοκομείου Θεσσαλονίκης για την ποιοτική και ποσοτική 

αναβάθμιση των υπηρεσιών υγείας προς τους ογκολογικούς ασθενείς και δεσμεύτηκε 

ότι θα προχωρήσουν πολύ γρήγορα οι διαδικασίες.  

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

6229

Ημερομ. Κατάθεσης:

31/7/2024
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Η υπογραφή της σύμβασης παραχώρησης μεταξύ του Ταμείου Εθνικής 

Άμυνας και του Υπουργείου Υγείας για την παραχώρηση έκτασης 150 στρεμμάτων 

του πρώην στρατοπέδου «Καρατάσιου» με σκοπό την κατασκευή του Νέου 

Ογκολογικού Νοσοκομείου Θεσσαλονίκης, έγινε μετά από σχεδόν δύο χρόνια στις 

18.04.2024.  

Με δεδομένα τα παραπάνω, ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός:  

1. Έχουν γίνει οι οικονομοτεχνικές μελέτες για την ανέγερση του Νέου 

Αντικαρκινικού Νοσοκομείου Θεσσαλονίκης; 

 

2. Υπάρχει χρονοδιάγραμμα αποπεράτωσης αυτού του τόσο σημαντικού και 

απαραίτητου για την Θεσσαλονίκη, αλλά και για όλη τη Βόρεια Ελλάδα έργου της 

ανέγερσης του Νέου Αντικαρκινικού Νοσοκομείου Θεσσαλονίκης;  

 

 
Ο ερωτών Βουλευτής 

 
 

Δρ. Μιχαήλ Χουρδάκης 
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